

Title (en)

Arrangement for supporting formwork for building concrete columns.

Title (de)

Vorrichtung für das Festhalten von Formen für den Bau von Pfeilern bzw. Säulen.

Title (fr)

Dispositif pour tenir des coffrages de poteaux.

Publication

EP 0498288 A1 19920812 (DE)

Application

EP 92101450 A 19920129

Priority

ES 9100296 A 19910205

Abstract (en)

An arrangement for supporting formwork for building columns or the like consists of a plurality of formwork-supporting parts (1) having a prop element (2) fixed on the rear and situated in a position spread apart relative to the main plane of the supporting part. In this arrangement, the prop element (2) is constructed telescopically so as to be able to adjust its length, a locking means (5) for limiting the displaceability and for fixing the telescope being provided. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Vorrichtung für das Festhalten von Formen für den Bau von Pfeilern o.dgl. sie besteht aus einer Mehrzahl von Form-Halteteilen (1) mit rückseitig befestigtem Stützelement (2) in zur Hauptebene des Halteteils abgespreizter Stellung. Das Stützelement (2) ist dabei zu seiner Längenveränderung teleskopartig ausgebildet, wobei ein Sperrmittel (5) zur Begrenzung der Verschiebbarkeit und zur Fixierung des Teleskops vorgesehen ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E04G 13/02

IPC 8 full level

E04G 13/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 13/021 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] NL 287536 A
- [X] FR 2626606 A1 19890804 - SCHIPPERS SA [FR]
- [A] US 4749165 A 19880607 - MORACA THOMAS [US]
- [A] FR 1151968 A 19580207 - S V B I JULIEN GINSBURGER
- [A] US 3260493 A 19660712 - BECKHAM GEORGE S

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0498288 A1 19920812; ES 2028603 A6 19920701

DOCDB simple family (application)

EP 92101450 A 19920129; ES 9100296 A 19910205